
Evaluation of ways and procedures to reduce energy consumption 

of mild soap manufacturing process 
 

 

Project goal: is to optimize current technological process of mild soap 

manufacturing and increase its energy efficiency. 

 

Expected outcomes: a) enhanced yields of final production; b) reduction of 

energy costs; c) creation of mutually beneficial relationships with scientific 

institutions in Belarus. 

 

Company: Viadelix, LLC 

 

Company description: Viadelix LLC is a production company specialized on 

the creation and manufacturing of cosmetic goods and food additives derived 

from natural sources. The company is located in the city of Dzerzhinsk, Belarus. 

The official date of foundation is June 12, 2014. The company is also active in 

the field of design and development of new production processes, and 

knowledge-based services to clients. 

 

Contact data 

 

Registered address: Belarus, Minskaja voblast, city of Dzerzhinsk, ul. 

Leninskaja 1-aja, 43.  

 

Mailing address: Belarus, 220113 Minsk, Lahoiski trakt, 1/1, POB 447 

 

E-mail: viadelix@tut.by 

 

Phone: +375 29 6958662 

 

Contact person: Egor Cherviakovsky (director) 

 

  

mailto:viadelix@tut.by


Анализ способов снижения энергопотребления при 

производстве мягкого косметического мыла 
 

Цели проекта: оптимизировать использующийся технологический 

процесс изготовления мягкого косметического мыла и повысить его 

энергоэффективность.  

 

Ожидаемый результат: а) увеличение выхода конечной продукции; б) 

снижение затрат на электроэнергию; в) установление взаимовыгодного 

сотрудничества с научно-исследовательскими организациями в Беларуси. 

 

Название организации: ООО «Виаделикс» 

 

Описание: ООО «Виаделикс» - производственная организация, 

специализирующаяся на разработке рецептур и выпуске косметической 

продукции и пищевых добавок из природных источников. Дополнительной 

сферой деятельности является оказание научно-исследовательских и 

интеллектуальных услуг организациям. Компания находится в г. 

Дзержинск, Беларусь. Дата основания 12 июля 2014.  

Контактные данные: 

 

Официальный адрес: Беларусь, Минская область, г. Дзержинск, ул. 

Ленинская 1-ая, 43 

 

Почтовый адрес: Беларусь, 220113 Минск, Логойский тракт 1/1, а/я 447 

 

E-mail: viadelix@tut.by 

 

Телефон: +375 29 6958662 

 

mailto:viadelix@tut.by

